
Protokoll från styrelsemöte Sandhults Hembygdsförening 
 
Var:  Göteseredsstugan 
När:  Måndagen den 3 april 2023 
Närvarande:  Peter Lindstedt, Christina Eliasson, Lennart Bjufström, John-Olov Albrektsson,  
 Sven-Erik Sandblom, Valter Teesalu, Jan-Erik Svensson, Helen Ericson. 
 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 
 
§2 Till att justera dagens protokoll valdes Lennart Bjufström. 
 
§3 Dagordningen godkändes. 
 
§4 Ekonomi:  
 Jan-Erik gick igenom resultaträkningen och balansräkningen för mars 2023. 
 Antalet medlemmar som har betalat medlemsavgift för året är 106 st kan  
 Jämföras med 161 st betalande medlemmar mars 2022. Vi har fått 8 st nya  
 medlemmar.  
 Kostnaden för elförbrukningen jämfördes med förra året, elkostnaderna har  
 ökat från förra året. Detta beror på olika saker dels ökande kostnader men  
 även klimatet spelar roll. Elavtalet ska förnyas i oktober vilket kan leda till  
 ytterligare ökade kostnader. Vi behöver se över olika elavtal/priser. 
 Jan-Erik informerade även att vi under året behöver skicka in ansökan till  
 Skatteverket om att som förening slippa att deklarera de kommande 5 åren. 
 
§5 Uppdatera medlemsregister: 
 Beslutades att Jan-Erik och Lennart försöker att skriva ihop ett brev att skicka  
 via email för att påminna medlemmar att betala årets medlemsavgift. 
  
§6 IT-material: 
 Jan-Erik redogjorde hur turerna har gått i sökandet av pengar för IT-material 
 för digitalisera hembygdsförenings material/arkiv. 
 Vi behöver se över ansökan till ortsråd väst där vi beskriver hur detta material  
 ska gynna bygden och människorna som bor där. Styrelsen diskuterade även  
 att söka pengar från andra stiftelser. 
 Beslutades att Jan-Erik kollar upp vad en väggfast med högtalare projektor  
 kostar ifall föreningen tar kostnaden själva. 
 Beslutades att vi ansöker i ortsråd väst 1 gång till.  Jan-Erik kommer att gå på  
 ortsråd väst möte och ansöka. 
 
§7 Ändring av hyreskontrakt vid uthyrning av Götseredsstugan. 
 Beslutades att höja hyran från och med 1 juli 2023 till 800kr. 
 Valter skriver ett utkast för ett nytt hyreskontrakt till nästa möte. 
  
 
 



§8 Info via mail, facebook, hemsida, aktiviteter:  
 Beslutades att Lennart ansvarar för att lägga ut föreningens aktiviteter på  
 Facebook. Det diskuterades att även fixa instagramkonto som kopplas samman  
 med facebook.   
 Beslutades att Valter och Helen ansvarar för att kolla föreningens mail.  
 Eva-Karin ansvarar tills vidare för hemsidan, förslagsvis kommer Anna Karlsson   
 tillfrågas om att ta över ansvaret för hemsidan. 
 
§9 Valberedning: 
 Styrelsen får ta större ansvar för arbetet i valberedningen, detta får även bli en  
 stående punkt på dagordningen. 
 
§10 Rapporter:  

Arkivgruppen:  Gruppen har varit på besök på stadsarkivet i Borås. 
De har inventerat vad som finns i statsarkivet och 
vad de ytterligare kan ta emot.  

Ortsråd:  Jan-Erik var på mötet den 29 mars och informerade    
   om detta.   

Samråd Väst:  Jan-Erik kommer att närvara på nästa möte. 
Ljud och bild:  Valter informerade om hur arbetet med ljudfilerna 
  fortgår.  

 
§11 Övriga frågor  

Försäkring gräsklippare Beslutades att säga upp försäkringen för 
gräsklipparen. 

Inför städdagen 19/4 Christina fixar fikat. Valter gör en lista över vad som 
ska göras. 

 Nationaldagen 6/6 Vem ska hålla tal? Valter tillfrågar Allan Hansson om  
   han kan ställa upp. 
   Fikagruppen: John-Olov, Christina, Sven-Erik, Helen 
   Stolgruppen: Valter, Peter 
   Sandhults Sk kommer troligen medverka.  
 Musikträffen 17/6 Tält ska fixas ( lånar av Peter), lotterier, vinster? 
 Försäljare till Götsereds  

marknad 23/9: Christina har påbörjat arbetet med att tillfråga olika  
försäljare om de vill medverka. Helen frågar runt i 
Bredared, John- Olov tillfrågar Holmryds mejeri.  
Alla samlar idéer till nästa möte. 

Vem går på årsmöte 
Borås 
Hembygdskrets:   beslutades att styrelsen ej närvarar på detta möte.  
Helen visar om 

  Webutbildning: Styrelsen diskuterade att påbörja det arbetet till  
   Hösten och vintern. 
 
 
 



§12 Nästa möte:  Nästa styrelsemöte tisdag 23 maj 2023 kl 18 i 
   Götseredsstugan. 
 
§13 Mötet avslutas… Ordförande tackade för gott samarbete och  
   avslutade mötet. 
 
 
 
 
Ordförande Valter Teesalu   Sekreterare Helen Ericson 
 
 
 
 
Justeras Lennart Bjufström 
 


